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- Kao i do sada naša mesna zajednica je radila izuzetno dobro pa su i rezultati evidentni.  
Skoro sve odluke smo donosili jednoglasno bez obzira na to ko pripada kojoj stranci. I pored
velike ekonomske krize u Starčevu se mnogo toga uradilo. Završena je izgradnja fontane na
Trgu neolita, postavljene su stolice na stadionu, počela je izgradnja vrtića. U fazi izrade je
projekat arheološko-turističkog parka “Neolitsko Starčevo“ i u pripremi je izrada atarkog puta
prema Bavaništanskom putu. Porad toga Starčevo je dobro održavano (popravljana su igrališta
i putevi, redovno je iznošeno smeće, javna rasveta je funkcionisala, održavane su zelene
površine i ostalo). Nadam se da ćemo i u narednom periodu biti isto tako uspešni kao i do sada,
da ćemo završiti kanalizaciju i vrtić kao i da ćemo početi sa izgradnjom neolitskog parka koji će
biti velika razvojna šansa našeg mesta. Želela bih da pozdravim sve Starčevce i da im poručim
da kao i do sada budemo složni jer je evidentno to ključ našg uspeha. Želim svima srećnu Novu
godinu sa puno zdravlja a za ostalo kako nam bude.
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